
Verslag van de bestuursvergadering 74 van de VGG op 7 februari 2023 op kantoor bij De 
Goudse(publieksversie). 

Deelnemers: Sonja Bok, Han van Leeuwen, Wout Salet. Jan Jaap Sarink en Harry Spruijt. 

Ter inleiding 

Voorafgaand aan de bestuursvergadering heeft het bestuur van de VGG overlegd met de 
bestuursvoorzitter van De Goudse en met de HR-manager. Dit mede ter introductie van onze nieuwe 
bestuursleden Wout Salet en Jan Jaap Sarink. Enkele inhoudelijke punten worden nader hieronder 
uiteengezet onder ‘Zaken met De Goudse’. 

Opening 

Verricht door Harry. 

Verslag van bestuursvergadering 73 (8 november 2022) 

Akkoord. 

Naar aanleiding van het verslag: 

Wij hebben nog geen reactie ontvangen op ons verzoek om de gepensioneerden een wedstrijd van 
Sparta te laten bezoeken. Heden deelt De Goudse mee hier nog op terug te komen. Dit seizoen is 
echter al volgeboekt. 

Binnengekomen mededelingen 

Bij de agenda voor deze vergadering was een lijst van binnengekomen mededelingen gevoegd over 
de periode 27-10-2022 tot en met 26-01-2023. Aan het verzoek van de ING om een UBO-verklaring te 
overleggen heeft de penningmeester voldaan. 

Zaken met De Goudse 

De Goudse is verheugd over de realisatie van de Glossy die de VGG uitgeeft. Onze voorzitter zet 
nogmaals op een rijtje hoe wij inzake de code rechtstreeks verzekerde regelingen, het hoorrecht van 
onze vereniging zien, wij zullen dit laten volgen door een notitie aan HRM. Gezien de hoogte van de 
inflatie dienen wij opnieuw een verzoek in om een extra verhoging van de pensioenen te realiseren. 
De Goudse deelt mee veel kosten te hebben. De Goudse wil vasthouden aan de eerder gemaakte 
afspraken en is niet bereid op dit punt de gepensioneerden tegemoet te komen. Ook wil De Goudse 
niet meer terugkomen op de beslissing de groep gepensioneerden die helemaal geen index op hun 
pensioen hebben te compenseren in de jaren dat De Goudse winst maakt. Het bestuur van de VGG 
beraadt zich nader. De Goudse bestaat in 2024 honderd jaar, de VGG twintig. De Goudse denkt na 
over ons verzoek om ons een budget te verlenen om ons 20-jarig bestaan extra luister bij te zetten.  

Nieuwe pensioenwetgeving/zaken met Pensioenuitvoerders 

Zwitserleven staat op onze site vermeld als uitvoerder, we willen graag ook Lifesight op de site 
vermelden. Wij zullen onze contactpersoon bij Lifesight voor onze herfstvergadering uitnodigen. 
Zwitserleven was dit jaar niet op tijd met het toepassen van de indexering. Inmiddels heeft correctie 
plaatsgevonden. De communicatie van de zijde van Zwitserleven ontbrak. Inzake issues rond de 
nieuwe pensioenwetgeving hebben wij intern advies gevraagd aan één van onze leden met juridische 
kennis. 

Informatie voor nieuwe leden 

Als wij een nieuw lid begroeten, ontvangt deze documentatie met aandachtspunten specifiek voor 
deze doelgroep. De commissie Pensioen en Financiën heeft de tekst geactualiseerd. Is ook op onze 
site geplaatst. 

Toepassen solidariteitsfonds 

Dit fonds is in het leven geroepen voor de groep gepensioneerden van wie het pensioen geen 
(vaste)indexering kent. Het bestuur besluit de regeling ook dit jaar toe te passen. 

Glossy 

Er is de laatste maanden hard gewerkt om de Glossy te realiseren. We mogen trots zijn op het 
eindresultaat. Op 9 februari wordt het eerste exemplaar bij Keck uitgereikt. In de dagen daarna wordt 
het blad aan de leden verstuurd. Ook wordt de uitgave binnen De Goudse verspreid.  

20-jarig bestaan 

Er zijn nog geen vastomlijnde plannen. Wel zijn we met De Goudse in gesprek over het budget. 



Voorbereiding algemene ledenvergadering op 2 mei  

De volgende stukken zijn inmiddels opgemaakt en besproken: 

- Jaarverslag secretaris 

- Verslag 19e algemene ledenvergadering 

- Verslag bijzondere ledenvergadering inzake goedkeuring aangepaste statuten 

- Jaarverslag penningmeester (voor het eerst opgenomen) 

- Financieel overzicht en balans (enige aanpassingen worden besproken, nieuwe versie volgt) 

- Verslag sociale commissie  

- Verslag evenementencommissie 

- Verslag commissie Pensioenen en Financiële Zaken 

- Verslag webteam (is nieuwe vaste commissie, voor het eerst verslag opgenomen) 

- Conceptbegroting (er worden nog enige posten besproken, definitieve versie volgt) 

- Kascontrole (procedure hiervoor wordt besproken) 

Benoemingen bestuur: 

De voorzitter en penningmeester zijn aftredend en stellen zich voor een nieuwe termijn  beschikbaar.  

Aanpassing huishoudelijk regelement 

Door het aanpassen van de statuten zijn er ook wijzigingen in het huishoudelijk regelement 
noodzakelijk. Jan Jaap heeft hiervoor een opzet gemaakt en stelt voor ook enige andere 
veranderingen aan te brengen. Het concept ligt nu voor en is akkoord. Er is nog wel een issue: in het 
huidige huishoudelijk regelement staat vermeld dat van elke commissie een bestuurslid deel uitmaakt. 
Nu ook het webteam een vaste commissie is geworden wordt het steeds lastiger dit uitgangspunt te 
blijven hanteren. Het bestuur stelt daarom voor de zinsnede ‘waaronder tenminste één bestuurslid’ te 
vervangen door ‘bij voorkeur één bestuurslid’. Wij zullen de nieuwe tekst aan de leden voorleggen met 
daarbij een opgave van de voorgenomen wijzigingen.. 

Wij zullen de leden instemming vragen om ook over 2023 geen vrijwillige bijdrage te vragen. 

De leden worden in de gelegenheid gesteld een lezing te volgen inzake de regelingen Zorg. Hierover 
zijn met de heer Theo van Hamond afspraken gemaakt. 

VGG beknopte handleiding 

Guus heeft handleidingen opgesteld voor het geval een back-upper informatie op onze site moet 
(laten) plaatsen. Verder is onze site de afgelopen maanden opgeschoond. 

Jaarlijks uitje 

Wout deelt mee dat het programma bijna helemaal rond is. Het wachten is nog op een akkoord van 
De Goudse. Han zal de datum (7 september 2023) alvast op de site laten vermelden. 

Rondvraag 

Er worden wat kleine issues aan de orde gesteld rond informatie op de site, die nader zullen worden 
uitgewerkt.  


